



3 尚駿會會員推薦計劃 3Supreme Member Get Member Referral Program

條款及細則：

1. 被推薦人成功於 3 香港開啓服務後，推薦人免費獲得 6GB/3GB 本地數據，為期六/三個月（視乎推薦人現時會籍級別而定）。免費數據優惠只適用於被推薦人選用 \$408 或以上月費計劃及簽訂合約期不少於 24 個月。
2. 被推薦人成功於 3 香港開啓服務後，被推薦人可免費獲得 3 尚駿會一年會籍。如選用 \$498 或以上月費計劃可成為鑽石級會員（只適用於鑽石級會員推薦計劃）；選用 \$408 或以上月費計劃則成為黃金級會員。並須簽訂合約期不少於 24 個月。有關 3 尚駿會優惠之詳情請瀏覽 www.three.com.hk/3Sup_chi。
3. 3Delight 優惠有效期至 2017 年 12 月 30 日。3Delight 應用程式由 The Entertainer Limited (「The Entertainer」) 支援，優惠由 The Entertainer 提供。客戶須受有關條款及細則和使用規則約束，請瀏覽 www.three.com.hk/3Delight。
4. 最 Top 推薦人指在推廣期內成功推薦最多人參與此計劃，如被推薦人的數目相同，3 香港會以被推薦人選用的月費計劃累積金額及先後為指標。最 Top 推薦人可獲贈 iPhone 7 Plus 128GB 或市場價值相約的最新型號 iPhone 乙部。

一般條款及細則：

- 3 尚駿會會員推廣期至 2017 年 12 月 31 日，包括首尾兩天（「推廣期」）。
- 推薦人必須為 3 香港現有客戶（不適用於企業客戶），而其戶口仍然生效及為 3 尚駿會會員。
- 推薦人可於推廣期內獲得十個推薦名額。被推薦者成功選購指定月費上台時，有關推薦名額會即時被扣除。
- 被推薦人必須於 3 香港開啓新的電話號碼或於其他電訊商攜號至 3 香港。推薦人及被薦人不能為同一人。
- 所有推薦獎賞不可轉讓他人、退回、轉換或兌換為現金。
- 欲查詢推薦計劃之詳情及優惠，請以手機致電*38 聯絡 3 尚駿會客戶服務主任或致電 3 客戶熱線 21805888。
- 3 香港保留隨時更改、更新或終止所有優惠，以及修訂所述任何條款及細則之權利，而不予事先通知。如有任何爭議，3 香港保留最終決定權。
- 若中英文文本之條款及細則有任何差異，則以英文本為準。

Terms & conditions:

1. Upon successful service activation of the referee, the referrer will be entitled to either 6GB (Diamond Referral Program) or 3GB (Gold Referral Program) free local mobile data for a period of 6 or 3 months. Bonus data for referrer is only applicable to referee subscribe a monthly service plan at \$408 or above and committing to a fixed contract period not less than 24 months.
2. Upon successful service activation of the referee, he will be entitled to a 1 year membership of (a) Diamond Class of the 3Supreme Club for subscription of monthly service plan at \$498 or above or (b) Gold Class of the 3Supreme Club for subscription of monthly plan at \$408 or above under the Diamond Referral Program; or (c) Gold Class of 3Supreme Club for subscription of monthly service plan at \$408 or above under the Gold Referral Program, by committing to a fixed contract period not less than 24 months. For details of 3Supreme Club privileges, please visit: http://www.three.com.hk/3Sup_eng.
3. 3Delight offers are valid until 30 December 2017. 3Delight mobile app is powered by The Entertainer Limited ("The Entertainer") and is the provider of the offers. Relevant terms and conditions apply, please refer www.three.com.hk/3Delight for details.
4. Top referrer means (a) a referrer who refers the highest number of referees and (b) based on the highest aggregate amount of monthly service fees of the subscribed for service plans of all of the referees (applicable if more than one referrer referring 10 referees). First come first serve. Top referrer will get a FREE iPhone 7 Plus 128GB or another iPhone model handset at similar market price at the discretion of 3HK.

General terms and conditions:

- 3Supreme "Member-Get-Member" Referral Program is valid until 31 December 2017, both days inclusive ("MGM Promotion Period").
- Referrer must be an existing personal customer of 3HK and a member of the 3 Supreme Club.
- Each referrer may refer up to a maximum of 10 referees during the MGM Promotion Period.
- Each referee must either (a) subscribe for a monthly service plan under a new mobile number assigned by 3HK; or (ii) port in his existing mobile number from another mobile service operator to 3HK during the Promotion Period. Referee and referrer shall not be the same person.
- All extra offers under this promotional program cannot be transferred, modified, exchanged for any other offer or for cash.
- For more details on above program, please call 3Supreme Personal Executive at *38 via handset or 3Customer Services Hotline 21805888.
- 3HK reserves the right to vary, modify or terminate the contents of any or all the offers, and to amend any of the terms and conditions of this promotional program at any time without prior notice. 3HK's decision and record shall be final and conclusive in case of any dispute.
- If there is any inconsistency between the English and Chinese versions of the contents contained in this document or in any of the terms and conditions set out above, the English version shall prevail.



Hutchison Telecom
Hong Kong Holdings



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員